
Formandsberetning MMV 2022 18/6-2022 

 

Velkommen til Alle 

Så er der gået knap 9 mdr. siden vi sidst var samlet til generalforsamling. 

Det var ved sidst års generalforsamling at jeg kom i bestyrelsen Bestyrelsen 

konstituerede sig efterfølgende  og jeg blev formand. 

Jeg må sige at det er en meget velfungerende bestyrelse. Vi er også en forening med 

meget interesserede og aktive medlemmer. 

Det er årsagen til at vi alle kan have et så fungerende og flot område. 

Der er også kommet en del nye ejere af huse på vænget samt huse hvor familie har 

overtaget. 

Der er p.t. gang i opførsel af et helt nyt hus hvor det gamle er revet ned. 

Der er også gang i renovering af terasser m.m. 

Vi har holdt 4 bestyrelses møder siden sidste generalforsamling. Og vi har valgt at 

suppleanten deltager aktivt i bestyrelses arbejdet (uden stemmeret) hvis vi skulle nå 

derud. 

 

Kloak intet nyt fra Vejle Kommune om kloakering af MMV 

  

Berlinmuren på omfartsvejen. 

Vi har i grundejer foreningen sammen med andre foreninger støttet op omkring at 

der skal være et 8 meter bredt beplantningsbælte ud mod vejen. Jeg har deltaget i 

et møde med Vejle kommune. 

 

Vi har som i kender det haft fokus på drift af vores veje og fællesarealer. 

Der er kørt perlesten til samtlige veje og resten ligger i enden af det øverste vænge. 

Der er kommet et stort læs sand for enden af det mellemste vænge der jo som 

vanligt kan benyttes til div små reparationer. 

Der er lagt knust granit på det første stykke af hovedvejen med rigtig godt resultat. 

Så det vil vi fortsætte med hele vejen ned til bommen. 

Det har en god fartdæmpende effekt samt minimal med støv gener samt yderst 

holdbar ved meget regn. 

 

Der er lappet huller slået græs klippet hegn mod vest, legeområdet efterset. Samt 

nedtaget de fleste rester af den gamle badebro på vores arbejdsdag i Maj. 

 



Noget af det første vi gik i gang med i bestyrelsen var at finde en brug og holdbar og 

fremtids sikker løsning på vores badebro. 

Vi har holdt en 4-5 bromøder samt eks. Antal telefonmøder desangående. 

 

Vi blev tilbudt en brugt 20m NBC bro til meget billige penge pris 32.000 inc. moms 

og valgt at tilkøbe 10 meter merpris 35.000 plus moms. Dertil kommer hjælp til 

opsætning af NBC (Slå ankerne i havbunden som aldrig skal op. . Resultatet har i nok 

været forbi og se. Vi i bestyrelsen er i hvert fald meget stolte af resultatet. 

Pris total . 81.149,- kr inc moms 

Vi ville også gerne have haft en ny trappe men vi ville være sikker på om længden af 

broen holdt så vi kan få en trappe der passer. Den nye bro er jo ca. 10 m. kortere ind 

den gamle. 

 

Stor Tak til Torben for fund af bro samt forhandling med NBC. Samt ikke mindst 

”Gratis afhentning på Nordsjælland og levering på MMV”. Samt aktiv deltagelse i 

opsætning af den. 

Også stor tak til Palle L for at stille med traktor til aflæsning og samt rigtig mange tak 

til i øvrige der deltog på en hverdag til opsætning & forplejning i onsdags da vi satte 

den op. 

 

Øvrige tal vil Liselotte gennem gå når hun for ordet. 

Stor tak til festudvalget. 

Husk at køre haveaffald helt tilbage på pladsen. 

Tak for ordet. 

 

 

 

 

 

 


